TIWTC Pilot Project Training course group regirstation form

	生日	系所	年級	英語檢定成績 (請檢附英文考試成 績證明)			Project Training course gro 聯繫資訊				緊急聯絡人			
Number							Email	電話	課程日期 (12/14或12/18)	是否茹素	名字	關係	連絡電話	地址
Example	1980/1/1		1	T	A123456789	王大明	Daming@abc.gov.tw	0912345678	2019/9/15	N	林小美	妻	0922345678	台中市梧棲區築港路築港巷100號
1														
2														
3														
4														
5														
6														
7														
8														
9														
10														
11														
12														
13														
14														
15														
16														
17														
18														
19														
20														
21														
22													1	
23														
24														

我在此聲明以上所填資料皆為真實資訊並同意臺灣風能訓練股份有限

公司依照個人資料保護法使用此報名表所填資訊

I declare that to the best of my knowledge and belief, the above

information is correct and I consent to information on this form being

available for use in accordance with Taiwan data protection regulations

WINDA ID 註冊指南

1. 第一次申請 WINDA ID 請選擇 Register



Global Wind Safety

Register Login Help About Training Providers Map



Register

Register in WINDA to have records of GWO certified training added to your profile, look up the current training status of individuals or add training records to Delegates.



Login

Login to WINDA if you have registered for a profile and completed the registration process.



About

WINDA is a global database designed for verifying the training status of GWO certified individuals. Learn more about WINDA and read the Terms & Conditions, Data Privacy Policy and the Applicable Fees.



Training Providers List

2. 學員請選擇 Delegate Registration

stell Login Help About Training Providers Wa

Home > Registration



Delegate Registration

Register for a profile in WINDA here if you are an individual working in the wind industry and need GWO certified training.



Organisation Registration

Register for a profile in WINDA here if you need to verify the current GWO certified training status of individuals.



Training Provider Registration

Register for a profile in WiNDA here if you are a GWO certified Training Provider. One appointed person from each GWO certified training site must register for an account. Once the account has been approved, the account administrator can then add co-workers to the profile.

3. 請按資訊欄填寫個人資訊,姓名請填入和護照上顯示的英文名字。確認電子 郵件信箱、選擇國籍以及勾選最後兩項同意使用條款及隱私權政策。

Email address	Email address						
	Important: We strongly recommend that you sign up for a Delegate profile with your personal email address so that your WINDA profile will follow you through your career. You can only sign up for one profile/account per email address.						
Is this your p	personal private email address?						
	Yes - this is my personal private email address						
	No - this is my work email address No - this is a shared email address						
Nationality							
	☐ I accept the <u>Terms and Conditions</u> ☐ I accept the <u>Data Privacy Policy</u>						

REGISTRATION

- 4. 請到所填 EMAIL,將會看到一封確認信,按下連結後,將會導入回 WINDA 網站,請輸入想要設定的密碼兩次並按確定,並記住此密碼,此密碼為以後登入的密碼。
- 5. 請至 My Profile 查看自己的 WINDA ID, 並填寫至團體報名表上。

自我醫療評量表 Medical Self-assessment form

您的健康是自身的責任,培訓教師將不會負責任何課程中及課程結束後的身體不適 YOUR PERSONAL HEALTH IS YOUR OWN RESPONSIBILITY. YOUR TRAINING PROIVDER SHALL NOT BE HELD RESPONSIBLE FOR ANY ILLNESS OR ACCIDENTS WHATSOEVER DURING OR AFTER THE TRAINING.

此自我醫療評量表必須在課程開始前交予訓練機構的負責人員

This signed Medical Self-Assessment form must be returned to the Training Provider's representative prior to the start of the training course.

to the start of the training	course.							
護照全名 Passport name		中文姓名 Name						
參與課程 Course module		受雇公司 Company						
進行實務訓練時,以下的	庆病症狀可能造成危險							
The following conditions c	ould pose a risk when you a	nctively participate in training	g					
氣喘或其他呼吸道疾病 Asthma or other respiratory disorders								
癲癇、昏迷等其他症狀 Epilepsy, blackouts or other fits / 血壓紊亂 Blood pressure disorder								
心絞痛或其他心臟疾病 Angina or other heart complaints /糖尿病 Diabetes								
內耳疾病(平衡困難) Vertigo or inner ear problems (difficulty with balance)								
幽閉恐懼症 / 懼高症 Claustrophobia / Acrophobia (fear of enclosed area/height)								
配戴心律調節器或植入式心律去顫器 Pacemaker or implanted defibrillator								
關節炎或其他影響行動能力之骨骼疾病								
Arthritis, osteoarthritis or other muscular / skeletal disorders affecting mobility								
已知的過敏(蜜蜂、蜘蛛等蚊蟲叮咬) Known allergies (E.g. bee, wasps or spider stings / bites)								
近期重大手術 Recent surgery								
其他可能影響使用手工具及操作機械之症狀或藥物使用								
Any other medical condition or medication dependency that could affect working with tools / machinery								
我在此聲明我已詳閱並了	解上述疾病可能產生的風險	,並確定自身的健康狀況能	٤夠參加 GWO 訓練					
我在此聲明不會有其他因素影響我進行 GWO 訓練並同意在 GWO 訓練課程期間完全遵從培訓教師指示								
我同意若對於我的健康狀況有任何疑慮或有突發意外發生,培訓教師可終止訓練並尋求醫療建議								
I hereby confirm that I have read and understood the above listed risks and potentially life-threatening								
medical conditions and that I am physically and medically fit to participate in GWO training.								
I hereby confirm that there is no factor that will inhibit or affect my participation in the GWO training.								
I agree to follow all instructions from the appointed instructor for the duration of the GWO training.								
I hereby agree; should there be any doubt regarding my medical fitness or if any accidents arise, the								
training provider will stop the training and seek a physician's advice.								
學員簽名		日期						
Delegate Signature		Date						



地址 台中市清水區北堤路 1 之 10 號

電話 04 2658-3021

電子信箱 tiwtcservice@tiwtc.com

官方網站 www.tiwtc.com

COVID 19 疫情因應措施

為確保公司員工、參觀訪客及參與課程學員之健康與安全並配合政府防疫政策,臺灣風能將針對 COVID 19 疫情提出以下因應措施:

旅遊史確認

進入臺灣風能之學員與來訪人員應出示有效護照,本國籍學員無護照者出示身分證件。14天內入境者將依規通報檢疫單位,並拒絕該名人員參訓及進入。

凡無法出示有效證件之人員,不得進入臺灣風能並參與課程,但可於補齊證件 後擇期安排補課。

體溫量測

所有進入臺灣風能之人員應於檢疫區量測體溫(每日兩次),記錄於簽到表中。

如任何人員在工作/上班期間出現發燒症狀(量測溫度達 37.5° C),經休息後重新量測仍達 37.5° C,將協助安排至鄰近醫療院所就醫或返家休息,上課學員將另行安排時間補課。

如上課學員出現咳嗽、流鼻水等症狀,臺灣風能有權強制要求學員配戴口罩, 或拒絕學員繼續參與課程;如學員因上述情形終止參與課程者可另行安排時間 補課。

確診處理

接觸過確診患者

如該梯次學員或教師有接觸史,當日課程將暫停並進行設施消毒。當梯課程安排將於環境消毒後,另行通知是否照常辦訓或另行安排時間補課。

檢疫後發現為確診

如該梯次學員或講師確診,該梯次將立即暫停課程,並進行工作場所之環境消毒,該梯次學員將另行安排時間補課。

該確診學員或講師,須配合中央流行疫情指揮中心之規定進行通報及隔離。與 確診人員有接觸史之所有臺灣風能相關人員依規定進行居家隔離與自主健康管 理措施。

其餘措施依中央流行疫情指揮中心發布之指引及當地衛生主管機關之規定,執行防疫措施。



地址 台中市清水區北堤路 1 之 10 號

04 2658-3021

電子信箱 tiwtcservice@tiwtc.com 官方網站 www.tiwtc.com

Control Measures for COVID-19

In order to ensure all workers, visitors and participants' health and safety, TIWTC starts conduct following measure and control of COVID-19:

Travel History Inquiry

Every visitor and delegates are required to show their valid passport. Native visitors must show their valid ID card. Those who cannot present a valid ID are not allowed to attend the course, but they can arrange for additional courses in this circumstance.

All foreigners are required to be under home quarantine for 14 days after entering Taiwan. If you violate the rule, TIWTC will inform CDC, and the person will be rejected to enter TIWTC and arrange the course with TIWTC.

Temperature Measurement

Every visitor and delegate are required to measure their body temperature twice a day(morning and evening) and the data will record in registration form.

Any person with a fever symptom(equal or higher than 37.5℃) during the training will be asked to take body temperature again after a short break. If the secondary body temperature equal to or higher than 37.5°C, their medical care will be arranged and TIWTC will reschedule their make-up class.

If any delegate develops coughing, runny nose symptom, TIWTC will request the delegate to wear a surgical mask or he/she will be rejected to attend the remaining course. TIWTC will reschedule their make-up class if they cannot attend a course based on the above reason.

Confirmed contact history

If any person in TIWTC has contact with confirmed cases, TIWTC will suspend the course and disinfect our facilities and equipment. TIWTC will inform all delegate whether we restart our training or reschedule a make-up class.









地址 台中市清水區北堤路 1 之 10 號

電話 04 2658-3021

電子信箱 tiwtcservice@tiwtc.com

官方網站 www.tiwtc.com

Confirmed Cases

If any delegate or instructor was the confirmed case, TIWTC will stop the course and disinfect our facilities and equipment immediately. We will reschedule the make-up class for remaining delegates.

The confirmed case will follow the Central Epidemic Command Center(CECC) instruction and conduct home isolation. Any person in TIWTC has contact with the confirmed case should conduct home isolation.

TIWTC will cooperate and conduct remaining measures based on CECC and local **Health Authorities.**





